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NÄRVARANDE

Beslutande

Ledamöter
Bengt Odlöw (s), ordförande, exkl. § 213, 221 - 223
Mabel Hagman (s)
Ralf Lorentzon (s), exkl. § 247
Hans Bergfelt (m), kl. 15.00 – 17.20, § 210 - 244
Bengt Möndell (m)
Benny Strandberg (kd)
Marita Aronson (fp)
Inga Johnsson (c)
Jan Kronberg (v), exkl. § 213
Lars G Andersson (spi)

Tjänstgörande ersättare
Kaj Johansson (s), § 213, 221 - 223
Patrik Karlsson (s), § 247
Susan Gelesits (m), kl. 17.20 – 17.50, § 245 - 250
Hanna Lorenzen (v), § 213
Kent Helgesson (mp)

Övriga närvarande

Ersättare
Kaj Johansson (s), exkl. § 213, 221 - 223
Patrik Karlsson (s), kl. 15.00 – 16.55, exkl. § 247
Inga-Lill Görloff (s)
Susan Gelesits (m), kl. 15.00 – 17.20, § 210 - 244
Thomas Claéson (m)
Kenneth Wallin (m)
Hans-Olof Engvall (kd)
Hanna Lorenzen (v) exkl. § 213

Tjänstemän
Jan Rösman, stadskontoret, kl. 15.00 – 17.20
Yvonne Johnsson, stadskontoret
Jan Persson, ”- 
Anne-Marie Olsson, ”- 
Tore Rimstedt, planeringskontoret
Ronnie Carlsson, gatukontoret, kl. 15.00 – 15.45, § 210
Catarina Nyberg, Västtrafik AB, kl. 15.00 – 15.45, § 210

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 210 Dnr 405/00 530
Gatukontoret
Västtrafik AB Ändringar och kompletteringar av kollektivtrafiken
Arbetsutskottet

Kollektivtrafiken lades om den 13 juni 2000. Vissa delar har kritiserats och 
kritiken har varit berättigad. Västtrafik AB, entreprenören Göteborgs Spår-
vägar och gatukontoret har utarbetat ett förslag till förändring av nuvarande 
tidtabeller.

Förändringarna kan genomföras tidigast den 6 november 2000.

Kostnaderna för de föreslagna ändringarna blir ca 4,5 mkr. Kommunens del 
är ca 2 mkr. Förhandlingar kommer att upptas med Västtrafik AB om skade-
stånd, då Göteborgs Spårvägar inte klarat att uppfylla avtalet vad gäller 
kollektivtrafik i Mölndal.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 1 september 2000.

Föredragning

Catarina Nyberg, Västtrafik AB, och trafikingenjör Ronnie Carlsson redogör 
för ärendet.

Yrkanden

Bengt Odlöw (s) yrkar att kommunstyrelsen skall godkänna förslag till 
ändringar och kompletteringar av kollektivtrafiken enligt tjänsteskrivelsen 
den 1 september 2000 och att Västtrafik AB får i uppdrag att genomföra för-
ändringarna.

Han yrkar vidare att kommunstyrelsen skall uppdra åt sitt arbetsutskott att 
uppta förhandlingar med Västtrafik AB om skadestånd.

Ajournering

Kommunstyrelsen ajournerar sig i tio minuter för partivisa överläggningar.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på  Bengt Odlöws yrkande och finner att 
kommunstyrelsen bifaller detta.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 210 forts. 

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen godkänner förslag till ändringar och kompletteringar av 
kollektivtrafiken enligt gatukontorets tjänsteskrivelsen den 1 september 2000 
och uppdrar åt Västtrafik AB att genomföra förändringarna.

Kommunstyrelsen uppdrar åt sitt arbetsutskott att uppta förhandlingar med 
Västtrafik AB om skadestånd.

Anmälan om ej deltagande i beslut

Kent Helgesson (mp) anmäler att han inte deltar i kommunstyrelsens beslut.

Protokollsanteckning

Kommunstyrelsen medger att Hans Bergfelt (m) får foga en protokolls-
anteckning till protokollet (bilaga 1, § 210).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 211

Meddelanden

Meddelas att följande handlingar finns tillgängliga på stadskontoret

1.
Kommunförbundets cirkulär (www.svekom.se)

2000:86 Skriften - Aktuellt om skolan.

2000:88 Rapporten – Vad kostar verksamheten i Din kommun, bokslut 1999.

2000:89 om Växtkraft Mål 3, stimulerar kompetensutveckling och 
rekrytering.

2000:90 om den arbetsmarknadspolitiska verksamheten – ändringar från den 
1 augusti 2000.

2000:91 om preliminärt taxeringsutsfall för inkomståret 1999.

2.
Miljödomstolens kungörelse avseende Mölndal Energi AB:s förslag till 
slutliga villkor för rökgaskondenseringsanläggningen.

3. Nr 2000.2131
Svenska kommunförbundets rapport: Tydlighet och demokrati – Erfarenheter 
och framåtblickar från försökslänen. 
(www.demokrati.svekom.se/komreg/skrifter.htm)

4. Nr 2000.2141
Försvarsmaktens skrivelse om fysisk planering inom Södra Militärdistriktet.

5. Nr 2000.2143
Statens invandrarverks skrivelse om nya arbetsuppgifter och ny organisation 
för Statens invandrarverk – nya förutsättningar för funktionen Flyktingverk-
samhet. (www.siv.se/verket/org/karta.htm)

6. Nr 2000.2153
Länsstyrelsens skrivelse med förteckning över bitillsynsmän i Västra 
Götaland.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 211 forts.

7. Nr 2000:2222
Västra Götalandsregionens och länsstyrelsens underlag till regeringens 
bredbandsutredning om IT-infrastruktur. (www.vastragotaland.se/bredband/)

8. Nr 2000.2245
Länsstyrelsens i Västra Götaland yttrande över samråd angående Polis-SM 
fälttävlan den 30 augusti 2000 i Änggårdsbergens naturreservat, Göteborgs 
Stad.

9. Nr 2000.2302, 2343
Vägverkets beslut om utbetalning av projektmedel enligt 2 §, överenskom-
melsen om finansiering och genomförande av trafiklösningar i Göteborgs-
regionen. Mölndal får 4 545 071 kronor.

10. Nr 2000.2376
Länsstyrelsens i Västra Götaland beslut om tillstånd att ta bort nyupptäckt 
fornlämning i Åbybergsparken, Mölndals socken och kommun.

11. Dnr 135/98 109
Justitieombudsmannens skrivelse om att kommunen raderat s.k. cookiefiler.

12. Dnr 766/98 214
Länsstyrelsens i Västra Götalands beslut om arkeologisk förundersökning 
av fornlämning Raä nr 15 m.fl. på fastigheten Heljered 1:4 m.fl. i Kållereds 
socken, Mölndals kommun.

13. Dnr 92/00 534
Länsstyrelsens i Västra Götaland beslut om tillstånd att använda övervak-
ningskameror vid Telia Nära AB i Kållered.

14. Dnr 623/99 106
Svenska kommunförbundet besöker under 2000 landets kommuner för 
att informera om förbundets uppgifter och dess prioriteringar. Förbunds-
direktör Evert Lindholm besökte kommunstyrelsens arbetsutskott den 
28 augusti 2000.

Det antecknas i protokollet att handlingarna under punkterna 1 – 14 har 
delgivits kommunstyrelsens ledamöter.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 212
Tore Rimstedt

Anmälan av delegeringsbeslut

I enlighet med kommunallagens bestämmelser och kommunstyrelsens beslut 
den 11 januari 2000 (§ 20) anmäls följande beslut innefattande uppgift om 
utövad delegering

Planeringskontoret

1.
Planeringschef Tore Rimstedts delegeringsbeslut i personaladministrativt 
ärende den 5 juli 2000. (Delegeringsordningen punkt 5).

Protokoll

2.
Kommunstyrelsens personal- och organisationsutskott den 2 och 14 augusti 
2000.

3.
Kommunstyrelsens lokalförsörjningsutskott den 10 augusti 2000.

4.
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 14 augusti 2000.

5.
Kommunstyrelsens planeringsutskott den 16 augusti 2000.
(§ 81 Delegeringsordningen punkt 51, godkännande av program för 
detaljplan).

6.
Kommunstyrelsens näringslivsutskott den 21 augusti 2000.

Det antecknas i protokollet att beslut och protokoll under punkterna 1 – 6 har 
anmälts vid kommunstyrelsens sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 213 Dnr 334/97 106
SBIC
Ekonomiavdelningen Faktura från Ideell Förening Sahlgrenska Biomedicinska 

Innovationscentrum 

Kommunstyrelsen beslutade den 5 maj 1997 (§ 149) att godkänna bildandet 
samt stadgar för föreningen Sahlgrenska Biomedicinska Innovationscentrum  
(SBIC).

Stiftare av föreningen var Göteborgs kommun och Mölndals kommun. 
Länsstyrelsen i Göteborgs och Bohus län samt Göteborgs Universitet deltog 
aktivt i arbetet med att starta föreningen.

Samtidigt godkändes bildandet av ett dotterbolag, Sahlgrenska Biomedical 
Innovation Center AB. Bolaget ägs helt av föreningen. För år 1997 beviljades 
ett driftbidrag med 410 000 kronor.

Föreningens verksamhetsidé är att i nära samverkan med forskning, utbild-
ning och näringsliv öka tillkomsten och den ekonomiska betydelsen av upp-
finningar och avknoppningsföretag med en medicinskvetenskaplig bas och 
med ursprung från Göteborgs universitet, Chalmers Tekniska Högskola, re-
gionens sjukvård och dess industriföretag. Verksamheten är belägen i lokaler 
på Medicinarberget i Göteborg.

Tommy Skoog, som representant för SBIC, informerade den 23 mars 1999 (§ 
98) arbetsutskottet om verksamheten och behovet av driftbidrag för dels år 
1998 med 590 000 kronor, dels år 1999 med 700 000 kronor.

Kommunstyrelsen beslutade den 30 mars 1999 (§ 101) att lämna ett drift-
bidrag avseende år 1998 med 590 000 kronor ur kommunens näringslivs-
fond, dock ej från näringslivsutskottets budget.

Kommunstyrelsen uppdrog samtidigt åt Hans Bergfelt (m) och Ralf Lorent-
zon (s) att uppta överläggningar med Göteborgs kommun om driftbidrag för 
verksamheten för år 1999 och framgent. Ambitionen var att kommunens 
ekonomiska åtagande successivt skulle minska.

Ärendeberedning

En faktura på 700 000 kronor avseende driftbidrag för 1999 inkom den 
16 december 1999.

Arbetsutskottet uppdrog den 17 januari 2000 (§ 18) åt ordföranden att omgå-
ende anordna ett sammanträffande med representanter för SBIC.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 213 forts.

Hans Bergfelt, Ralf Lorentzon och Jan Rösman hade ett sammanträde med 
Göran Johansson, Göteborg den 10 februari 2000. Detta har avrapporterats
i kommunstyrelsen.

Se stadskontorets ekonomiavdelnings tjänsteskrivelse den 9 mars 2000.

Arbetsutskottet bordlade ärendet den 13 mars 2000 (§ 83).

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 17 maj 2000. I skrivelsen lämnas 
följande förslag till beslut

* Under förutsättning av att Västra Götalandsregionen och Göteborgs 
kommun engagerar sig ekonomiskt så som redovisats i denna skrivelse 
av 2000-05-08 beslutas att Mölndals kommun årligen tills vidare bidrar 
till Sahlgrenska Biomedicinska Innovationscentrum med 500 000 kronor 
att täckas med medel ur kommunstyrelsens näringslivsutskotts budget 
från och med år 2001. Årets anslag föreslås täckas av kommunstyrelsens 
medel till förfogande. 

* Att omedelbart utbetala Sahlgrenska Biomedicinska Innovations-
centrums fordran på kommunen på 700 000 kronor, vilken skuldbok-
förts i kommunens bokslut 1999.

Arbetsutskottet beslutade den 22 maj 2000 (§ 159) föreslå

- att kommunstyrelsen beslutar att omedelbart betala ut Sahlgrenska 
Biomedicinska Innovationscentrums fordran på kommunen på 700 000 
kronor, vilken skuldbokförts i kommunens bokslut 1999 samt

- att uppdra åt kommundirektören att söka besked om ställningstagande 
från Västra Götalandsregionen om dess ekonomiska engagemang i 
SBIC, samt att uppta förhandlingar med Göteborgs kommun om ändrad 
fördelning fr.o.m. år 2000.

Kommunstyrelsen bordlade ärendet den 30 maj 2000 (§ 176) för behandling 
på kommunstyrelsens extra sammanträde den 14 juni 2000.

Kommunstyrelsen beslutade den 14 juni 2000 (§ 184) följande 

1. Kommunstyrelsen beslutade att tillskriva Föreningen Sahlgrenska Bio-
medicinska Innovationscentrum att kommunen inte har några för-
pliktelser gentemot föreningen fr.o.m. år 2000. (Skrivelsen sändes 
den 19 juni 2000).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§  213 forts.

2. Kommunstyrelsen inbjöd representanter från föreningen till kommun-
styrelsens sammanträde den 8 augusti 2000 för information avseende 
föreningens sammansättning, dess nuvarande och planerade verksamhet.

3. Kommunstyrelsen återremitterade ärendet till arbetsutskottets samman-
träde den 14 augusti 2000.

Vd Christer Hedman och Lennart Olausson, Business Region Göteborg, samt 
kommunens representant i SBIC AB, Bengt Odlöw (s), informerade om 
ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde den 8 augusti 2000 (§ 192).

Kommunstyrelsen noterade informationen till protokollet.

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 14 augusti 2000 
(§ 207)

- Kommunstyrelsen beslutar att betala Sahlgrenska Biomedicinska 
Innovationscentrum fordran på kommunen på 700 000 kronor avseende 
1999.

Jäv

Vid kommunstyrelsens sammanträde deltar inte Bengt Odlöw (s) och Jan 
Kronberg (v) p.g.a jäv i handläggningen av detta ärende.

Vice ordförande Hans Bergfelt (m) övertar ordförandeskapet.

Under punkt 40 (§ 249) vid dagen sammanträde kommer ledamot och 
ersättare i SBIC att utses.

Yrkanden

Hans Bergfelt (m) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.

Kent Helgesson (mp) yrkar i första hand att ärendet bordläggs och i andra 
hand avslag på arbetsutskottets förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på bordläggningsyrkandet och finner att det 
avslås.

Ordföranden ställer därefter proposition på arbetsutskottets förslag och 
avslag på detsamma och finner att förslaget bifalles.Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 213 forts. 

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen beslutar att betala Sahlgrenska Biomedicinska Innova-
tionscentrum fordran på kommunen på 700 000 kronor avseende 1999.

Reservation

Kent Helgesson reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut (bilaga 1, 
§ 213).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande





Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunstyrelsen 2000-09-05 12

§ 214 Dnr 152/00 428

Svar på motion om rensning av Lindomeåns södra del samt inlösen 
av dämningsrättten vid Alafors Kvarn

Kommunfullmäktige beslutade den 29 mars 2000 (§ 69) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Centerpartiet genom Inga Johnsson, 
Bengt Spiik och Ingemar Johansson undertecknad motion.

I motionen föreslås 

”att kommunfullmäktige beslutar att skyndsamt starta en kompletterande 
utredning rörande kostnader för rensning av Lindomeåns södra del samt 
inlösen av dämningsrätten vid Alafors Kvarn”.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 5 maj 2000.
Planeringsutskottet avstyrker motionen den 17 maj 2000 (§ 60).

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 8 juni 2000.
Gatunämnden avstyrker motionen den 19 juni 2000 (§ 110).

Se miljö- och hälsoskyddskontorets tjänsteskrivelse den 22 maj 2000.
Miljö- och hälsoskyddskontoret avstyrker motionen den 20 juni 2000 (§ 71).

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 29 maj 2000.
Nämnden för kultur och fritid avstyrker motionen den 21 juni 2000 (§ 97).

Arbetsutskottet har upprättat förslag till beslut den 14 augusti 2000 (§ 187).

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

- Fullmäktige avslår motionen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 215 Dnr 479/99 739

Svar på motion om ett handikappvänligare Mölndals centrum

Kommunfullmäktige beslutade den 22 september 1999 (§ 177) att till 
kommunstyrelsen för beredning överlämna en av Vänsterpartiet genom 
Yvonne Gillberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall besluta ”att Mölndals 
centrum samt gångvägarna dit utformas så att tillgängligheten för personer 
med funktionshinder ökar”.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 29 november 1999.

Gatunämnden tillstyrker motionen den 6 december 1999 (§ 193).

Mölndals kommunala handikappråd tillstyrker motionen den 15 maj 2000
(§ 22) och instämmer i de synpunkter gatukontoret anfört i sitt yttrande.

Arbetsutskottet har upprättat förslag till beslut den 14 augusti 2000 (§ 188).

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

- Fullmäktige bifaller motionen och konstaterar att kommunen redan 
arbetar enligt motionärens intentioner.

_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 216 Dnr 154/00 821

Svar på motion om utformning av nya idrottshallar 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 mars 2000 (§ 68) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Centerpartiet genom Inga Johnsson, 
Bengt Spiik och Ingemar Johansson undertecknad motion.

I motionen föreslås 

”att när de nya idrottshallarna vid Skånhällaskolan och Sinntorpsskolan 
planeras så ska de byggas med läktare för publik,

att de läktare som byggs skall även ge verkliga utrymmen bakom och under 
som gör det möjligt att utnyttja dessa lokaler till annan idrott och motion,

att bygga för en jämställd idrott där små och stora idrotter ges utrymme och 
att flickor och pojkar kan nyttja lokalerna på samma villkor.”

Ärendeberedning

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 30 maj 2000.

Nämnden för kultur och fritid tillstyrker motionen den 21 juni 2000 (§ 105). 
Nämnden finner det vara av värde att nya skolidrottshallar anpassas för flera 
intressen där såväl lagsporter som individuella motionsformer får plats samt 
att hallarna förses med läktare.

Vid arbetsutskottets sammanträde den 14 augusti 2000 konstateras att ett 
antal skolprojekt pågår i motionens anda:

Glasbergsskolan, som färdigställts inför höstens skolstart har en gymnastik-
hall av mellanformat med läktare vid ena kortsidan.

Kommunfullmäktige beviljade den 14 juni 2000 (§ 121) medel för om- och 
tillbyggnad av Streteredsskolan, inkl. medel för ombyggnad av gymnastik-
salen till idrottshall med läktare.

Kommunfullmäktige beviljade den 14 juni 2000 (§ 121) medel för om- och 
tillbyggnad av Skånhällaskolan. 3,5 mkr beviljades för lokal för idrott och 
kommunstyrelsen fick i uppdrag att avgöra omfattningen av lokal för idrott.

När det gäller Sinntorpsskolan pågår planarbete. Enligt kommunfullmäktiges 
inriktningsbeslut den 15 december 1999 (§ 233) avseende Sinntorpsskolan 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 216 forts.

Arbetsutskottet har upprättat förslag till beslut den 14 augusti 2000 (§ 186).

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

- Fullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med hän-
visning dels till yttrandet från nämnden för kultur och fritid, dels med  
arbetsutskottets redovisning av olika skolprojekt, vilka visar att kom-
munen har ambitionen att arbeta enligt motionens intentioner.  

_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 217 Dnr 241/00 106

Förslag om förlängning av avtalet om Förstärkt förvaltnings-
forskning och mer kvalificerad förvaltningsutbildning

Mellan kommunerna i Göteborgsregionen, Bohuslandstinget/Västra Götalands-
regionen och förvaltningshögskolan vid Göteborgs Universitet pågår under 
åren 1995 - 2001 en utveckling av forskningsverksamheten och utbildningen 
vid Förvaltningshögskolan.

Kommunfullmäktige godkände den 19 oktober 1994 (§ 170) ett avtalsförslag 
om bl.a. förstärkt förvaltningsforskning under åren 1995-2001 och förband sig 
att årligen bidraga med 213 000 kronor till Göteborgs universitets förfogande 
för angivet ändamål.

Göteborgs universitet lämnade i en PM den 4 maj 2000 förslag till framtida 
inriktning.

Under femte året har två utvärderingar genomförts. Dessa påvisar att viktiga 
resultat uppnåtts under de fyra första åren.

Arbetsutskottet beslutade den 22 maj 2000 (§ 143) meddela Förvaltningshög-
skolan att Mölndals kommun är intresserad av fortsatt förstärkt förvaltnings-
forskning.

Förvaltningshögskolans Råd för utbildning och forskning har tillstyrkt en 
förlängning av avtalet för ytterligare en sexårsperiod.

I en skrivelse den 26 juni 2000 föreslår rådet att bl.a. Mölndals kommun 
godkänner förlängning av avtalet för ytterligare en sexårsperiod.

Avgiften föreslås oförändrad 4 kronor per invånare och år, vilket motsvarar 
222 000 kronor per år.

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 14 augusti 2000 
(§ 189)

- Kommunstyrelsen godkänner förlängning av avtalet om Förstärkt förvalt-
ningsforskning och mer kvalificerad förvaltningsutbildning i Västsverige 
vid Förvaltningshögskolan, Göteborgs universitet.

- Kommunstyrelsen godkänner avtalsförslag daterat den 26 juni 2000 och 
förbinder sig därmed att under åren 2001 – 2006 bidraga med 222 000 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 217 forts. 

Kommunstyrelsens beslut

Ärendet bordläggs till nästkommande sammanträde den 3 oktober 2000. Till 
sammanträdet inbjuds ordföranden i Förvaltningshögskolans råd, Lars
Kjellgren.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 218 Dnr 308/00 105
Stadskontoret
Vänortsgruppen Bidrag från Utrikesdepartementet för vänortsprojektet

Vänort 2001

I samband med Sveriges ordförandeskap i EU:s ministerråd år 2001 kommer 
regeringen att stödja vänortssamarbete mellan svenska kommuner och en 
kommun vardera i resp. EU-land och kandidatland.

Mölndals kommun, kommunfullmäktiges presidium (vänortsgruppen), 
ansökte den 8 mars 2000 att få delta i projekt Vänort 2001 enligt följande 
upplägg

1. Europeiskt ungdomstoppmöte
Ansvarig: Ungdomspolitiska gruppen.

2. Ungdomsolympiad
Ansvarig: Mölndals idrottsföreningar.

3. Musikfestival
Ansvarig: Musikskolan.

Utrikesdepartementet (UD) beviljade den 15 juni 2000 kommunen 770 000 
kronor för projektet.

Vänortsgruppen anhåller om ett garantibelopp på 770 000 kronor, då stats-
bidraget utbetalas efter projektets genomförande.

Ärendeberedning

Se vänortsgruppens protokoll den 27 juni 2000 (§ 23).

Arbetsutskottet har upprättat förslag till beslut den 14 augusti 2000 (§ 190).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen noterar att Utrikesdepartementet beviljat 770 000 kronor 
för Vänort 2001 vilket betalas ut efter projektets genomförande.

Garantibelopp erfordras inte, då UD lämnat full täckning för verkliga kost-
nader upptill 770 000 kronor.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 219 Dnr 325/00 291
Eklandaskolan
Barnomsorgs-och ut-
bildningsnämnden

Framställning om ersättning för begagnade inventarier till den 
provisoriska Eklandaskolan

Eklandaskolan AB har i en skrivelse den 18 april 2000 till barnomsorgs- och 
utbildningsnämnden begärt ersättning med 1 575 859 kronor inkl. moms. 
Beloppet avser kostnader för begagnade inventarier till den provisoriska 
Eklandaskolan, vilken startade 1994.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 17 maj 
2000. Av skrivelsen framgår att Eklandaskolan AB i februari 1999 erbjöds 
att till kommunen sälja begagnade inventarier och utrustning. Bolaget ut-
nyttjade dock inte detta erbjudande.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden avslog framställningen den 21 juni 
2000 (§ 50) samt överlämnade ärendet till kommunstyrelsen för prövning.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 14 augusti 2000. Av skrivelsen fram-
går att Eklandaskolan AB:s begäran om ersättning för inventariekostnader 
saknar både laglig och avtalsrättslig grund.

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 14 augusti 2000 
(§ 191)

- Kommunstyrelsen avslår Eklandaskolan AB:s framställning om ersätt-
ning för inventariekostnader.

Yrkanden

Bengt Odlöw (s), med instämmande av Kent Helgesson (mp), yrkar att 
kommunstyrelsen skall avslå Eklandaskolan AB:s framställning om 
ersättning för inventariekostnad.

Jan Kronberg (v) yrkar att kommunen skall inleda förhandlingar med 
Eklandaskolan AB om att skolan skall övergå i kommunal regi.

Propositionsordning

Ordföranden ställer först proposition på Jan Kronbergs yrkande och avslag på 
detsamma och finner att yrkandet avslås.

Ordföranden ställer därefter proposition på Bengt Odlöws yrkande och finner 
att det bifalles.Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 219 forts.

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen avslår Eklandaskolan AB:s framställning om ersättning
för inventariekostnader.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 220 Dnr 282/00 107
Lerums kommun
Kungälvs kommun
Härryda kommun

Förutsättningar för en försäljning av Förbo och alternativa till-
vägagångssätt

Jan Rösman
Förorternas Bostads AB (Förbo) är ett allmännyttigt bostadsföretag med fyra 
kommuner (Härryda 42%, Mölndal 27,6%, Lerum 21,4% och Kungälv 9%) 
som ägare, och en verksamhet som spänner över dessa kommuner. 

Förbo bildades med uppgiften att bygga bort bostadsbristen, samt med mål-
sättningen att stå för ett socialt perspektiv och ett tryggt boende i de förorts-
kommuner som bildade bolaget. 

Bolaget har byggt och förvaltar idag 4 868 lägenheter, varav 1 896 i Härryda, 
1 383 i Mölndal, 928 i Lerum och 661 i Kungälv.

Förbo lämnade i december 1999 till ägarna ett förslag om vissa ändringar i 
aktieägaravtal, bolagsordning och ägardirektiv. Framställningarna har lett 
till en diskussion om ägarnas syften med bolaget och därför har förutsätt-
ningarna för en försäljning utretts.

Förbo AB har den 25 augusti 2000 lämnat en PM om handlingsalternativ vid 
ett fortsatt ägande eller avyttring av Förbo AB.

Ärendeberedning

Se diskussionsunderlag, undertecknat den 15 juni 2000, av en tjänsteman 
från vardera kommun.

Se stadsjuristens PM den 15 juni 2000 om minskning av statsbidrag vid 
avyttring av aktier i bostadsföretag.

I diskussionsunderlaget lämnas följande förslag till beslut

1. Ägarkommunerna är överens om att i det fall intressegemenskap att 
driva Förbo ej längre finns, skall gemenskapen upplösas i samförstånd 
i vilket man söker uppnå den lösning av situationen som bäst tillgodoser 
alla parter.

2. Företagsmäklare/skattejurist får i uppdrag att prisberäkna, värdera och 
redovisa mest förmånliga tillvägagångssätt att nå ägarnas intentioner dels 
i det fall alla är ense om att sälja Förbo dels i det fall någon eller några 
kommuner önskar behålla ”sina” fastigheter.

(Härryda har gjort vissa undantag).Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 220 forts.

Arbetsutskottet har den 14 augusti 2000 (§ 192) överlämnat ärendet till kom-
munstyrelsen utan eget förslag till beslut; för att möjliggöra diskussion i 
partigrupperna den 28 augusti 2000.

Yrkanden

Jan Kronberg (v) yrkar att ärendet skall avgöras av kommunfullmäktige.

Bengt Odlöw (s), med instämmande av Jan Kronberg, yrkar att kommunen 
även i fortsättningen skall ingå som ägare till Förbo.

Hans Bergfelt (m), med instämmande av Marita Aronson (fp), Inga Johns-
son (c), Lars G Andersson (spi) och Benny Strandberg (kd) yrkar bifall till 
de två beslutsförslagen i diskussionsunderlaget, daterat den 15 juni 2000.

Propositionsordning

Ordföranden ställer först proposition på Jan Kronbergs yrkande att ärendet 
skall avgöras av kommunfullmäktige och finner att yrkandet avslås.

Ordföranden ställer därefter proposition på Bengt Odlöws och Hans Berg-
felts yrkanden och finner att kommunstyrelsen bifaller Hans Bergfelts 
yrkande.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen beslutar att ärendet inte skall avgöras av kommunfull-
mäktige.

Ägarkommunerna är överens om att i det fall intressegemenskap att driva 
Förbo ej längre finns, skall gemenskapen upplösas i samförstånd i vilket man 
söker uppnå den lösning av situationen som bäst tillgodoser alla parter.

Företagsmäklare/skattejurist får i uppdrag att prisberäkna, värdera och redo-
visa mest förmånliga tillvägagångssätt att nå ägarnas intentioner dels i det 
fall alla är ense om att sälja Förbo dels i det fall någon eller några kommuner 
önskar behålla ”sina” fastigheter.

Reservation

Kent Helgesson (mp) reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut
(bilaga 1, § 220).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 221 Dnr 591/99 435
Gatunämnden

Rapport om åtgärder för reproducering av laxfisk i Kållereds-
bäcken, Balltorpsbäcken och Sagbäcken

Fiskeriverket har i en remiss den 15 november 1999 översänt ett förslag till 
plan för bevarande av västkustlaxen till bl.a. Mölndals kommun för yttrande.

Kommunstyrelsen antog den 11 januari 2000 (§ 37) gatunämndens yttrande 
som eget yttrande om förslag till plan för bevarande av västkustlaxen.

Kommunstyrelsen uppdrog samtidigt, på förslag av Jan Kronberg (v), åt 
gatunämnden att dels ta fram förslag på ett antal åtgärder för Kållereds-
bäcken, Balltorpsbäcken och Sagbäcken som medför förbättrade möjlig-
heter för reproducering av laxfisk, dels undersöka om länsstyrelsen lämnar 
ekonomiskt stöd för ifrågavarande åtgärder.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 6 juni 2000.

Gatunämnden uppdrog den 19 juni 2000 (§ 109) åt gatukontoret att vidta 
åtgärder i Stora Ån, Kålleredsbäcken, Lindomeån och Sagbäcken. Kontoret 
fick även i uppdrag att söka bidrag hos länsstyrelsens fiskenhet.

Arbetsutskottet noterade den 14 augusti 2000 (§ 193) gatunämndens rapport 
och överlämnade den till kommunstyrelsen för kännedom.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen lägger rapporten till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 222 Dnr 292/00 170
Räddningstjänsten
Storgöteborg
Ekonomiavdelningen

Yttrande över förslag till budget för 2001 för Räddningstjänsten 
Storgöteborg

Räddningstjänsten Storgöteborg har översänt ett förslag till drift- och investe-
ringsbudget 2001 för yttrande. Budgetförslaget bygger på följande förutsätt-
ningar

• att medlemsavgifterna höjs med 3% budgetåret 2001,
• att 2,2 mkr tillskjuts år 2001 för att täcka puckelkostnaderna för 

utbildning i samband med stor nyrekrytering av brandmän,
• att ökningen av arbetsgivaravgiften med 0,5% fördelas i enlighet med 

kommunernas andel i förbundet.

Enligt avtal om samverkan inom räddningstjänsten skall samråd ske om 
förslag till budget för nästa år.

Ärendeberedning

Se ekonomiavdelningens tjänsteskrivelse den 21 juli 2000. I skrivelsen 
konstateras att avgiften för Mölndals kommun blir 25,368 mkr år 2001,
medan det i kommunens budget för år 2001 finns 24,1 mkr budgeterat.

Se arbetsutskottets protokoll den 14 augusti 2000 (§ 194).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen godkänner det av Räddningstjänsten Storgöteborg upp-
rättade förslaget till budget för 2001. 
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 223 Dnr 402/98 105
Personal- och orga-
nisationsutskottet
Jan Rösman

Överföring av ansvaret för utökad informationsservice med hjälp 
av ny IT-teknik från personalkontoret till stadskontoret

Stadskontoret 
Personalkontoret har i en tjänsteskrivelse den 28 maj 2000 redogjort för för-
slag om medborgarkontor, informationsservice på biblioteken, uppbygg-
naden av ett intranät och kommunens hemsida.

På uppdrag av personal- och organisationsutskottet informerade personal-
kontoret kommunfullmäktige den 14 juni 2000 om anledningen till för-
seningen av kommunens intranät.

Ärendeberedning

Se personalkontorets tjänsteskrivelse den 28 maj 2000.

Personal- och organisationsutskottet har den 5 juni 2000 (§ 81) föreslagit att 
ansvaret för en utökad informationsservice i de olika kommundelarna skall 
övergå till stadskontoret.

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 14 augusti 2000 
(§ 195)

- Kommunstyrelsen beslutar att ansvaret för en utökad informations-
service i de olika kommundelarna skall övergå till stadskontoret.

Yrkanden

Benny Strandberg (kd) yrkar som ett tillägg att stadskontoret får i uppdrag att 
utreda vart medborgarkontorsfrågan tagit vägen.

Kaj Johansson (s) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag med Benny 
Strandbergs tilläggsyrkande.

Propositionsordning

Ordföranden ställer först proposition på arbetsutskottets förslag och finner att 
det bifalles.

Ordföranden ställer därefter proposition på Benny Strandbergs tilläggs-
yrkande och finner att det bifalles.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 223 forts.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen beslutar att ansvaret för en utökad informationsservice 
i de olika kommundelarna skall övergå till stadskontoret.

Stadskontoret får i uppdrag att utreda vart medborgarkontorsfrågan tagit 
vägen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 224 Dnr 361/99 214
Namnberednings-
gruppen Förslag till namn på kvartersgata i området norr om Stensjön

Namnberedningsgruppen föreslår den 8 juni 2000 (§ 7) att kvartersgatan från  
Rådavägen genom området norr om Stensjön får namnet Stensjöberg.

Ärendeberedning

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 14 augusti 2000 
(§ 196)

- Kommunstyrelsen beslutar att kvartersgatan från Rådavägen genom 
området norr om Stensjön får namnet Stensjöberg.

Yrkande

Inga Johnsson (c) yrkar att ärendet återremitteras till namnberednings-
gruppen, då det föreslagna namnet kan leda till förväxlingar med andra 
likalydande gatunamn.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
bifalles.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen återremitterar ärendet till namnberedningsgruppen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 225 Dnr 310/00 004
Kommunarkivet
Registratorn Förslag till gallring av vissa handlingar

Kommunarkivet har upprättat förslag på tre grupper av handlingar som kan 
gallras. 

Tryck, t.ex. propositioner eller författningar, vilka varit föremål för kom-
munstyrelsens handläggning räknas som arkivmaterial. Sådana handlingar 
saknar i regel kort tid därefter betydelse för myndighetens verksamhet och 
bör därför kunna gallras.

Kommunstyrelsens delegeringsordning ändrades i § 20/2000. Beslut om 
avskrivning av osäker fordran (bokföringsåtgärd) som tidigare delegerats till 
ekonomichefen togs då bort eftersom denna typ av beslut ansågs som verk-
ställighet. Sådana avskrivningsbeslut kan därför gallras ut.

Personalkontoret har tillsammans med gymnasieförvaltningen utrett vilka 
handlingar som skall vara kvar i personalakterna för att kunna tillgodose 
kraven på information för t.ex. pensionsberäkningar.

Ärendeberedning

Se kommunarkivets tjänsteskrivelse den 3 juli 2000.

Se arbetsutskottets protokoll den 14 augusti 2000 (§ 198).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen beslutar att gallra ut följande grupper av handlingar  

1. Tryck som varit föremål för handläggning hos kommunstyrelsen 
t.o.m. år 1997. Därefter gäller en gallringsfrist på 2 år.

2. Beslut om avskrivning av osäkra fordringar (intern bokföringsåtgärd) 
t.o.m. år 1997. Därefter gäller en gallringsfrist på 2 år.

3. Handlingar i personalakterna som inte skall bevaras (se bilaga A till 
kommunarkivets tjänsteskrivelse den 3 juli 2000).

_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 226 Dnr 317/00 004
Ekonomiavdelningen
Kommunarkivet Dokumenthanteringsplan för förvaltning av donationsstiftelser

Kommunen förvaltar donationsmedel för tolv stiftelser. De handlingar som 
ligger till grund för förvaltningen och de som uppkommer i samband med 
kommunens förvaltning av donationsmedlen från stiftelserna får anses som 
allmänna handlingar. Kommunarkivet har upprättat ett förslag till dokument-
hanteringsplan för dessa, efter samråd med ekonomichefen.

Ärendeberedning

Se kommunarkivets tjänsteskrivelse den 3 juli 2000.

Se arbetsutskottets protokoll den 14 augusti 2000 (§ 199).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen godkänner dokumenthanteringsplanen för förvaltning 
av donationsstiftelser med angivna gallringsfrister att gälla fr.o.m. den 
1 oktober 2000. Även äldre handlingar får gallras i enlighet med nu antagna 
gallringsfrister.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 227 Dnr 341/00 105
Vänortsgruppen
Näringslivsutskottet Förslag om deltagande i EU-projektet ”The Electronic Citizen”
IT-projektet

Den skotska kommunen East Renfrewshire har planer på att modernisera och 
datorisera sin förvaltningsorganisation och söker partner för projektet. 
Projektet erbjuder medborgarna direkt kundtjänst baserad på elektronisk 
kommunikation. Kommunen har vänt sig till Albertslund och Mölndal.

Vänortsgruppen har den 27 juni 2000 (§ 24) föreslagit att kommunen deltar i 
projektet.

Albertslund har under hand meddelat att kommunen inte önskar delta.

I Mölndals kommun pågår utredning om deltagande i EU-projektet Centuri 
21. Projektets målsättning är att få kommuninvånare, offentliga myndigheter, 
organisationer och företag att i längre utsträckning använda IT.

Ärendeberedning

Se vänortsgruppens protokoll den 27 juni 2000 (§ 24).

Se arbetsutskottets protokoll den 14 augusti 2000 (§ 202).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen beslutar att inte delta i projektet.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 228 Dnr 338/00 833
Lokalförsörjnings-
utskottet
Nämnden för kultur och 

Anslag för ombyggnad för personallokaler på Gunnebo samt 
konsekvensåtgärder för ridskoleverksamheten

fritid
Ekonomiavdelningen På Gunnebo behövs personallokaler som uppfyller arbetsmiljökraven. Hit-

tills har detta lösts provisoriskt i olika byggnader och inhyrda bodar.

Lokaler kan ordnas genom att lokaler i magasinsbyggnaden tas i anspråk. 
Som en följd av detta måste då ridskoleverksamheten få utrymmen dels i 
manegen, dels i f.d. privathästdelen. Vidare behöver stalldelen utökas.
Investeringen beräknas kosta 4 mkr enlig följande

Magasinsbyggnaden 1,2 mkr
Manegen 1,7 mkr
Stallbyggnaden 1,1 mkr

Ärendeberedning

Se Samfasts tjänsteskrivelse den 10 augusti 2000.

Se lokalförsörjningsutskottets protokoll den 10 augusti 2000 (§ 76).

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

- Fullmäktige beviljar investeringsanslag på 4 mkr för ombyggnad i maga-
sinsbyggnaden, manegen samt stallbyggnaden på Gunnebo, att täckas 
med upplåning.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen beslutar att projekteringen för ombyggnaden får påbörjas 
omedelbart inom ett belopp på maximalt 600 000 kronor.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 229 Dnr 138/00 253

Försäljning av delar av fastigheterna Balltorp 1:22, 1:34 och 1:116 
vid Lunnagårdsgatan i Mölndal (avtal 30-2000)

Förslag till avtal har upprättats för försäljning av delar av fastigheterna 
Balltorp 1:22, 1:34 och 1:116 till Continova AB.

Fastigheten är obebyggd och har en areal på 3 800 kvm och försäljnings-
priset är 2 660 000 kronor.  

Continova AB avser att uppföra kontor och lager.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 20 juni 2000.

Planeringsutskottet har upprättat förslag till beslut den 16 augusti 2000 
(§ 86).

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

- Fullmäktige godkänner försäljningen av delar av fastigheterna Balltorp 
1:22, 1:34 och 1:116 enligt avtal 30-2000.

- Fullmäktige bemyndigar kommunstyrelsen att i händelse av formella 
hinder i samband med försäljningens genomförande godkänna erfor-
derliga justeringar i avtalstext och/eller överlåtelse av egendomen till 
annan juridisk person.

____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 230 Dnr 163/00 214
Planeringsutskottet
Barnomsorgs- och ut- Utredning av alternativa lägen för skola i östra Lindome
bildningsnämnden

I Lindome finns sedan flera år tillbaka brist på skollokaler. Studier av 
alternativa lägen har gjorts i samarbete mellan Samfast, planeringskontoret, 
barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen, stadsarkitektkontoret samt miljö-
och hälsoskyddskontoret.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 8 augusti 2000. I den bedöms 
fyra av tio utredda alternativ som möjliga att använda. Planeringskontoret  
finner att en skolutbyggnad vid Klockaregården är att föredra framför de 
övriga lägen som utretts.

Planeringsutskottet har den 16 augusti 2000 (§ 82) föreslagit att kommun-
styrelsen skall prioritera en skolutbyggnad i östra Lindome vid Klockare-
gården.

Yrkanden

Bengt Odlöw (s), med instämmande av Benny Strandberg (kd), yrkar bifall 
till planeringsutskottets förslag.

Hans Bergfelt (m), med instämmande av Inga Johnsson (c), yrkar avslag på 
planeringsutskottets förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på planeringsutskottets förslag och avslag på 
detsamma och finner att kommunstyrelsen bifaller planeringsutskottets 
förslag.

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med planeringsutskottets förslag

Kommunstyrelsen beslutar att prioritera Klockaregården för skolutbyggnad i 
östra Lindome.

Anmälan om ej deltagande i beslut

Lars G Andersson (spi) och Kent Helgesson (mp) anmäler att de inte deltar i 
kommunstyrelsens beslut.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 230 forts. 

Reservationer

Moderata samlingspartiet reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut 
(bilaga 1, § 230).

Inga Johnsson (c) reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 231 Dnr 163/00 214
Planeringsutskottet

Program för skola vid Klockaregården - samrådsredogörelse

Samrådsredogörelse med program för skola vid Klockaregården har varit 
utsänt för samråd under tiden 17 maj – 28 juni 2000. 20 yttranden har in-
kommit, vilka inte föranleder några förändringar av programmet.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 8 augusti 2000.

Se planeringsutskottets protokoll den 16 augusti 2000 (§ 81).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med planeringsutskottets förslag

Kommunstyrelsen godkänner program för skola vid Klockaregården.

Anmälan om ej deltagande i beslut

Hans Bergfelt (m), Bengt Möndell (m) och Inga Johnsson (c) anmäler att de 
inte deltar i kommunstyrelsens beslut.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 232 Dnr 202/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Global Collage, Lernia AB

I en remiss den 14 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. Ansökan avser inrättande av fyra specialutformade 
program, Business Program, Health & Care, International Restaurant samt 
Industrial Manufacturing. Utbildningen kommer att omfatta 585 elever vid 
totalt utbyggd verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 28 april 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 62/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Global Collage, 
Lernia AB i Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens 
gymnasieskola, men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att 
ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 208).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 232).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 233 Dnr 201/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Distansgymnasiet

I en remiss den 17 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. Ansökan avser ett nationellt program, naturveten-
skapsprogrammet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 28 april 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 63/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Distansgymnasiet 
i Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens gymnasie-
skola, men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att ansökan 
beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 28 augusti 2000 
(§ 209)

- Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Yrkanden

Bengt Odlöw (s) yrkar att ansökan skall tillstyrkas.

Jan Kronberg (v) yrkar avslag på framställningen då avsikten är att ta ut 
elevavgifter.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 233 forts. 

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på Jan Kronbergs och Bengt Odlöws 
yrkanden och finner att kommunstyrelsen bifaller Bengt Odlöws yrkande.

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 233).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 234 Dnr 197/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Mobil@ Gymnasiet

I en remiss den 17 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. Ansökan avser medieprogrammet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 28 april 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 64/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Mobil@ Gym-
nasiet i Göteborg inte att innebära minskat elevunderlag för kommunens 
gymnasieskola, men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att 
ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 210).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 234).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 235 Dnr 196/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Jakobsbergs Fria Gymnasium 

I en remiss den 17 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. Ansökan avser tre program, naturvetenskapspro-
grammet, omvårdnadsprogrammet och samhällsvetenskapsprogrammet. 
Utbildningen kommer att omfatta 420 elever vid totalt utbyggd verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 28 april 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 65/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Jakobsbergs Fria 
Gymnasium i Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens 
gymnasieskola, men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att 
ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 211).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 235).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 236 Dnr 217/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Sjölins skola

I en remiss den 26 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. Ansökan omfattar två nationella program, samhälls-
vetenskaps- och naturvetenskapsprogrammet. Utbildningen kommer att om-
fatta 600 elever vid totalt utbyggd verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 10 maj 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 79/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Sjölins skola i 
Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens gymnasieskola, 
men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 212).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 236).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 237 Dnr 237/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Portalens Tekniska Gymnasium

I en remiss den 5 maj 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. 

Verksamheten, som skall starta läsåret 2001/2002, kommer att förläggas till 
Göteborg och omfatta elprogrammet, inriktning IT. Utbildningen kommer att 
omfatta 150 elever vid totalt utbyggd verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 12 maj 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 80/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Portalens Tekniska 
Gymnasium i Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens 
gymnasieskola, men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att 
ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 213).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 237).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 238 Dnr 219/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: NTI-skolan

I en remiss den 17 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. 

Verksamheten, som skall starta läsåret 2001/2002, kommer att förläggas till 
Göteborg och omfatta elprogrammet, inriktning elektronik. Utbildningen 
kommer att omfatta 300 elever vid totalt utbyggd verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 12 maj 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 81/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av NTI-skolan i 
Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens gymnasieskola, 
men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 28 augusti 2000 
(§ 214)

- Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Yrkanden

Bengt Odlöw (s) yrkar att ansökan skall tillstyrkas.

Jan Kronberg (v) yrkar avslag på framställningen då avsikten är att ta ut 
elevavgifter.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 238 forts.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på Jan Kronbergs och Bengt Odlöws 
yrkanden och finner att kommunstyrelsen bifaller Bengt Odlöws yrkande.

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 238).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 239 Dnr 220/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Donnergymnasiet

I en remiss den 17 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. 

Verksamheten, som skall starta läsåret 2001/2002, kommer att förläggas till 
Göteborg och omfatta estetiskt program med tre inriktningar, Dans, Musik 
och Teater. Utbildningen kommer att omfatta 135 elever vid totalt utbyggd 
verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 10 maj 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 83/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Donnergymnasiet i 
Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens gymnasieskola, 
men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Donnergymnasiet anger i sin elevprognos hur många 
utbildningsplatser det finns i Göteborgs kommun för de aktuella program-
inriktningarna. Prognosen borde istället redovisa hur situationen ser ut inom 
Göteborgsregionens samverkansområde, eftersom Göteborg ingår i ett sam-
verkansavtal bestående av 13 kommuner. De elever som inte kommit in på 
musikinriktningen på Hvitfeldtska gymnasiet kan mycket väl ha blivit 
intagna på inriktningen vid någon annan skola inom samverkansområdet.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 215).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 239).
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 240 Dnr 221/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: GTI:s Gymnasieskola

I en remiss den 17 april 2000 bereder Skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. 

Verksamheten, som skall starta läsåret 2001/2002, kommer att förläggas till 
Göteborg och omfatta naturvetenskapsprogrammet, inriktning matematik och 
datavetenskap. Utbildningen kommer att omfatta 90 elever vid totalt utbyggd 
verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 10 maj 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 82/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av GTI:s Gymnasie-
skola i Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens gymna-
sieskola, men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att ansökan 
beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är 
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 216).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 240).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 241 Dnr 218/00 605
Skolverket
Gymnasienämnden Yttrande över ansökan om statlig tillsyn och rätt till bidrag för 

fristående skola: Infokomp AB

I en remiss den 17 april 2000 bereder skolverket kommunen tillfälle att yttra 
sig över rubr. ansökan. 

Verksamheten, som skall starta läsåret 2001/2002, kommer att förläggas till 
Göteborg och bestå av ett specialutformat program, IT – kommunikation och 
ledarskap, 1 och 2, samt nationellt Omvårdnadsprogram. Utbildningen 
kommer att omfatta 600 elever vid totalt utbyggd verksamhet.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 25 maj 2000.

Se gymnasienämndens protokoll § 84/2000.

Gymnasienämndens yttrande

Enligt gymnasienämndens mening kommer inrättande av Infokomp AB i 
Göteborg att innebära minskat elevunderlag för kommunens gymnasieskola, 
men nämnden har trots detta inte något att erinra mot att ansökan beviljas.

Nämnden vill dock peka på, att om alltför många friskolor beviljas rätt till 
statligt bidrag, finns det risk för överetablering av utbildningsplatser inom 
Göteborgsregionen. Eftersom många unga vill komma in till storstaden, är
skolor som etableras i centrala Göteborg troligtvis särskilt intressanta för 
kranskommunernas ungdomar, vilket kan bidra till att det kommunala skol-
väsendet i dessa kommuner utarmas.

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 28 augusti 2000 
(§ 217)

- Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Yrkanden

Bengt Odlöw (s) yrkar att ansökan skall tillstyrkas.

Jan Kronberg (v) yrkar avslag på framställningen då det inte framgår om 
elevavgift avses ta ut och om det finns skollokaler samt huruvida skolhälso-
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§ 241 forts. 

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på Jan Kronbergs och Bengt Odlöws 
yrkanden och finner att kommunstyrelsen bifaller Bengt Odlöws yrkande.

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen har inget att erinra mot att ansökan beviljas.

Röstförklaring

Kommunstyrelsen medger att Kent Helgesson (mp) får foga en röstförklaring 
till protokollet (bilaga 1, § 241).
_____
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Utdrag: § 242 Dnr 186/99 808
Planeringsutskottet

Kvarnbyvallens framtida användning

Bengt Odlöw (s) och Jan Kronberg (v) har i en gemensam skrivelse den 
23 mars 1999 lämnat förslag på Kvarnbyvallens framtida användning.

Arbetsutskottet uppdrog den 30 mars 1999 (§ 108) åt planeringsutskottet att
i samråd med nämnden för kultur och fritid utreda bl.a. om Kvarnbyvallen 
kan exploateras som bostadsområde och om nuvarande verksamhet på 
Kvarnbyvallen kan flyttas till Åby fritidscentrum.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 8 februari 2000.

Se planeringsutskottets protokoll den 16 februari 2000 (§ 18).

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 218).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen konstaterar att Kvarnbyvallen ej är lämplig att utnyttja för 
bebyggelse med hänvisning till planeringsutskottets yttrande i § 18/2000.
_____
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Utdrag: § 243 Dnr 348/00 615
Gymnasienämnden
Ekonomiavdelningen Ansökan om statsbidrag för Kunskapslyftet 2001

Utbildningsdepartementet inbjöd i juni 1996 samtliga landets kommuner att 
delta i ett nationellt kunskapslyft för vuxna.

Skolverket har fr.o.m. den 1 juli 1998 ansvar för att leda och följa arbetet 
med Kunskapslyftet.

Vid fördelning av statsbidrag utgår skolverket från arbetslöshet och utbild-
ningsnivå, verksamhetens omfattning och inriktning samt kommunens 
planerade insatser som syftar till att uppnå de kvalitativa mål som ställts upp 
för Kunskapslyftet. 

Skolverket har den 29 maj 2000 lämnat uppgifter om ansökningsförfarande 
och medelsfördelningsmodell inför år 2001.

Gymnasienämnden har upprättat en ansökan avseende 375 platser för år 
2001. Samtidigt lämnas en rapport om kunskapslyftet 1999 (375 platser).

Ärendeberedning

Gymnasieförvaltningen har den 31 augusti 2000 upprättat en redovisning för 
utfallet åren 1998 – 1999 och för budget 2000 – 2001.

Se gymnasienämndens protokoll § 75/2000. Nämnden tillstyrker ett förslag 
till statsbidragsansökan för kunskapslyftet 2001.

Se arbetsutskottets protokoll den 28 augusti 2000 (§ 220).

Kommunstyrelsens beslut i enlighet med arbetsutskottets förslag

Kommunstyrelsen godkänner gymnasienämndens förslag till ansökan om 
statsbidrag för år 2001 avseende 375 platser.
_____
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§ 244 Dnr 854/97 875

Virtuellt museum

Under hösten 1997 utarbetade kultur- och fritidsförvaltningen ett förslag 
om ”det öppna museet”, senare benämnt det virtuella museet. Vid arbetsut-
skottets sammanträde den 4 november 1997 (§ 264) redovisade förvaltningen 
planerna.

Ett förslag till EU-ansökan för utbildningsprojekt ur europeiska social-
fonden, mål 3, togs fram hösten 1998 avseende virtuellt museum. 

Museichef Mari-Louise Olsson redogjorde för förslaget vid arbetsutskottets 
sammanträde den 8 december 1998 (§ 314).

Kommunstyrelsen medgav den 2 februari 1999 (§ 35) att nämnden för kultur-
och fritid fick lämna in EU-ansökan avseende virtuellt museum. 

Projektet ”virtuellt museum” har funnits med i budget för 1999 resp. 2000.

Kultur- och fritidsförvaltningen lämnade i en tjänsteskrivelse den 28 april 
1999 en rapport i ärendet. För att gå vidare i den digitala utvecklingen och 
bearbeta det digitala materialet multimedialt, ville förvaltningen, tillsammans 
med Telia Promotor AB och Bohusläns museum, ansöka om medel i EU:s 
femte ramprogram för detta ändamål. 

Kommunstyrelsen godkände den 1 juni 1999 (§ 155) att en ansökan om 
medel från EU:s femte ramprogram får göras av kultur- och fritidsförvalt-
ningen avseende virtuellt museum.

Boverket har den 17 februari 1999 beviljat 3 mkr för projektet. Boverket har 
den 7 juni 2000 meddelat att ansökan om utbetalning kan förskjutas till 2001 
års utgång.

Vid arbetsutskottets sammanträde den 14 december 1999 (§ 334a) redo-
gjorde kultur- och fritidschef Karl-Gunnar Nordanstad, Laila Åkerberg (mp), 
museichef  Mari-Louise Olsson och Marie Berg (kd) för förhandlingen om 
hyra av lokaler i fastigheten ”Strumpan” i Kvarnbyn. 
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§ 244 forts.

Ärendeberedning

Arbetsutskottet uppdrog den 14 december 1999 (§ 334a) åt nämnden för 
kultur och fritid att lämna en total lägesbeskrivning av projektet samt en 
ekonomisk redogörelse för den planerade förhyrningen av fastigheten 
Forsåker 1:196 inkl. förslag till hyresavtal.

Se nämndens för kultur och fritid arbetsutskotts protokoll den 10 februari 
2000, § 26. 

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 15 februari 2000.

Se protokoll från nämnden för kultur och fritid den 24 februari 2000 (§ 33).

Arbetsutskottet har den 21 februari 2000 (§ 51) upprättat följande förslag till 
beslut

- Fullmäktige medger att museet flyttas från nuvarande lokaler på Fors-
åkersgatan och etablerar ett ”virtuellt museum” på Kvarnbygatan 10-12 
i fastigheten Forsåker 1:196 i Kvarnbyn, i enlighet med intentionerna i 
tjänsteskrivelsen den 15 februari 2000.

- Kommunstyrelsen godkänner att 10-årigt avtal tecknas med Harling 
Förvaltning AB avseende Kvarnbygatan 10-12.

- Kommunstyrelsen uppdrar åt planeringsutskottet att omedelbart anlita 
en fastighetsmäklare för försäljningen av fastigheten Forsåker 1:57 på 
Forsåkersgatan.

Kommunstyrelsen återremitterade den 7 mars 2000 (§ 97) ärendet till arbets-
utskottet.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 18 maj 2000.

Arbetsutskottet återremitterade den 23 maj 2000 (§ 158) ärendet för utred-
ning till

- stadskontoret för framtagning av ekonomisk kalkyl för virtuellt museum 
jämfört med kalkyl för fortsatt museum i nuvarande lokaler.
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§ 244 forts.

- kultur- och fritidsförvaltningen för framtagning av driftkostnadskalkyl 
för virtuellt museum, planerad personalbemanning, konsekvenser av 
uteblivet EU-bidrag samt skriftligt beslut från Boverket om bidrag.

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 7 juni 2000.

Se protokoll från nämnden för kultur och fritid den 21 juni 2000 (§ 112).

Förhandlingarna med fastighetsägaren under sommaren har lett till att en 
utökning har skett i förslag till avtal bilaga 2 ”Särskilda bestämmelser” 
punkterna 10 – 11. Punkt 9 har ändrats.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 21 augusti 2000. 

Arbetsutskottet har upprättat följande förslag till beslut den 28 augusti 2000 
(§ 221)

- Fullmäktige medger att museet flyttas från nuvarande lokaler på Fors-
åkersgatan och etablerar ett ”virtuellt museum” på Kvarnbygatan 10 - 12 
i fastigheten Forsåker 1:196 i Kvarnbyn, i enlighet med intentionerna i 
tjänsteskrivelsen den 15 februari 2000.

- Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut och av att par-
keringsfrågan kan lösas godkänner kommunstyrelsen att 10-årigt avtal 
tecknas med Harling Förvaltning AB avseende förhyrning av lokaler på 
Kvarnbygatan 10 - 12.

- Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut uppdrar kommun-
styrelsen åt planeringsutskottet att sälja det nuvarande museet på fastig-
heten Forsåker 1:57 på Forsåkersgatan.

Yrkanden

Benny Strandberg (kd), med instämmande av Bengt Odlöw (s), yrkar bifall 
till arbetsutskottets förslag.

Marita Aronson (fp) yrkar att ärendet återremitteras till arbetsutskottet.

Hans Bergfelt (m), med instämmande av Inga Johnsson (c), yrkar avslag på 
förslaget.
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§ 244 forts.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
avslås.

Ordföranden ställer därefter proposition på arbetsutskottets förslag och 
avslag på detsamma och finner att det bifalles.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

- Fullmäktige medger att museet flyttas från nuvarande lokaler på Fors-
åkersgatan och etablerar ett ”virtuellt museum” på Kvarnbygatan 10 - 12 
i fastigheten Forsåker 1:196 i Kvarnbyn, i enlighet med intentionerna i 
tjänsteskrivelsen den 15 februari 2000.

- Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut och av att par-
keringsfrågan kan lösas godkänner kommunstyrelsen att 10-årigt avtal 
tecknas med Harling Förvaltning AB avseende förhyrning av lokaler på 
Kvarnbygatan 10 - 12.

- Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut uppdrar kommun-
styrelsen åt planeringsutskottet att sälja det nuvarande museet på fastig-
heten Forsåker 1:57 på Forsåkersgatan.

Reservation

Hans Bergfelt (m) och Bengt Möndell (m) reserverar sig mot kommunsty-
relsens beslut (bilaga 1, § 244).
_____
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§ 245 Dnr 216/00 139

Förslag om medmänskligt samverkansprogram – Mångfald 
Mölndal

Kommunfullmäktige beslutade den 21 oktober 1998 (§ 145) att fr.o.m. den
1 januari 1999 inrätta en arbets- och familjestödsnämnd samt en vård- och 
omsorgsnämnd. Samtidigt lades socialnämnden, nämnden för individärenden 
samt arbetsmarknads- och invandrarnämnden ner.

I samband med detta beslut uppdrog kommunfullmäktige åt kommun-
styrelsen att utse en programgrupp, som med regeringens proposition 
1997/98:16 ”Sverige i framtiden och mångfalden – från invandrarpolitik 
till integrationspolitik” som underlag, ska utarbeta förslag till ett kommunalt 
integrationsprogram.

I programgruppen har samtliga partier i fullmäktige varit representerade.

Programgruppen har den 15 augusti 2000 överlämnat förslag till integra-
tionspolitiskt handlingsprogram. I förslaget har inkomna remissyttranden från 
nämnder m.fl. inarbetats.

Arbetsutskottet har upprättat förslag till beslut den 28 augusti 2000 (§ 219).

Vid kommunstyrelsens behandling av ärendet framkommer att vissa smärre 
justeringar behöver göras i texten.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen beslutar att förslag till ändringar kan lämnas till Ralf 
Lorentzon (s) för sammanställning inför kommunfullmäktiges sammanträde 
den 27 september 2000.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

- Fullmäktige antar förslag om medmänskligt samverkansprogram –
Mångfald Mölndal.

_____
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§ 246 Dnr 359/00 042

Delårsrapport per den 30 juni 2000

Stadskontoret har upprättat en delårsrapport per den 30 juni 2000.

Delårsresultatet är +79,4 mkr, varav 34 mkr är realisationsvinster.

Kommunens resultat för hela år 2000 förväntas bli +39 mkr.

Kommunstyrelsens beslut

- Kommunstyrelsen överlämnar delårsrapporten till kommunfullmäktige 
för kännedom.

_____
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§ 246 Dnr 359/00 042

Delårsrapport per den 30 juni 2000

Stadskontoret har upprättat en delårsrapport per den 30 juni 2000.

Delårsresultatet är +79,4 mkr, varav 34 mkr är realisationsvinster.

Kommunens resultat för hela år 2000 förväntas bli +39 mkr.

Kommunstyrelsens beslut

- Kommunstyrelsen överlämnar delårsrapporten till kommunfullmäktige 
för kännedom.

_____
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Utdrag: § 247 Dnr 280/00 110
Inga-Britt Virtanen
Pensionärsrådet
Förtroendemanna-

Kompletteringsval av en ledamot och ordförande i Mölndals 
kommunala pensionärsråd efter Anita Nilsson (s)

registret
Informationscentralen Jäv

P.g.a. jäv deltar inte Ralf Lorentzon (s) i handläggningen av detta ärende.

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen utser Inga-Britt Virtanen, Brogatan 10, 431 30 Mölndal 
till ny ledamot och ordförande i Mölndals kommunala pensionärsråd.
_____
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Utdrag: § 248 Dnr 367/00 110
Inga-Lill Görloff
Pensionärsrådet
Förtroendemanna-

Kompletteringsval av en ersättare i Mölndals kommunala 
pensionärsråd efter Ralf Lorentzon (s)

registret
Informationscentralen Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen utser Inga-Lill Görloff, Högenvägen 224, 428 30 Kållered 
till ersättare för Socialdemokraterna  i Mölndals kommunala pensionärsråd.
_____
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Utdrag: § 249 Dnr 404/00 110
Bengt Odlöw
Hans Bergfelt
SBIC

Val av ledamot och ersättare i Föreningen Sahlgrenska 
Biomedicinska Innovationscentrum (SBIC)

Förtroendemanna-
registret
Informationscentralen

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen utser Bengt Odlöw till ledamot och Hans Bergfelt till 
ersättare i SBIC. Valet gäller intill föreningsstämman 2001, under förut-
sättning av att Mölndals kommun i fortsättningen skall vara medlem i rubr. 
förening.

Anmälan om ej deltagande i beslut

Kent Helgesson (mp) anmäler att han inte deltar i kommunstyrelsens beslut.
_____
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Utdrag: § 250
Kommunlednings-
gruppen Övrigt
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden
Krister Karlsson

1. Dnr 400/00 101
Kent Helgesson (mp) önskar att en redovisning av kommunlednings-
gruppens olika uppdrag skall redovisas vid nästkommande sammanträde.

2. Dnr 401/00 022
Kent Helgesson har en fråga om kommunen godkänt personalbemanningen 
inför Ht 2000 för Eklandaskolan AB enligt avtalet mellan kommunen och 
bolaget.

Kommunstyrelsen uppdrar åt barnomsorgs- och utbildningsnämnden att 
redovisa om personalbemanningen godkänts.

3. Dnr 402/00 601
Kent Helgesson föreslår att kommunen skall skaffa referenslitteratur till 
Eklandaskolan AB.

Kommunstyrelsen informerar om att detta enligt avtalet mellan kommunen 
och bolaget åvilar bolaget. Kommunstyrelsen avslår Kent Helgessons förslag.

Kent Helgesson reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut (bilaga 1, 
§ 250).

4. Dnr 403/00 106
Hanna Lorenzen (v) önskar att en förteckning över kommunens med-
lemsavgifter m.m. till olika förbund och föreningar skall redovisas vid 
nästkommande sammanträde.
_____
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